



Afd. 108-0, den 08.09.2017

Referat af bestyrelsesmøde, den 07.09.2017 kl. 17.30 i bestyrelsesrummet

Til stede: Anny, Birger, Malene, Helene, Ulla

Ikke til stede: Connie

Referent: Ulla

Dagsorden:

1. Køkkener
2. Garderobeskabe
3. Affaldshåndtering (ny ordning)
4. Oprydning i kælderrum
5. Eventuelt

1. Køkkener

Der er enighed i bestyrelsen om at der indhentes tilbud fra IKEA vedr. nye køkkener.

Efter besøg hos Svane Køkkener er vi enige om at tilbudene derfra ikke er tilfredsstillende.

Ulla booker tid hos IKEA i oktober måned for indhentning af tilbud på køkkener.

2. Garderobeskabe

Der er indhentet tilbud fra IKEA.

Vi skal have en pris på nedrivning af de gamle garderobeskabe da IKEA ikke gør det.

Der er enighed i bestyrelsen om at vi vælger garderobeskabe fra IKEA, da tilbud fra Svane Køkkener og Toppenberg er for dyre.

Vi skal have go fra Peter Olsen inden vi aftaler nærmere med IKEA vedr. levering af skabene.
Anny kontakter Peter Olsen.

3. Affaldshåndtering (ny ordning)

Der er enighed i bestyrelsen om at vi begynder at klargøre til Molokker. Det er endnu ikke tvunget at vi skal have dem, men det bliver det på sigt.

Det tages med på næste budgetmøde. Der er afsat kr. 200.000,00 i år 2025. Dette forsøges fremrykket.

Vedr. affaldssortering ønskes nye regler fremsendt. Der er kommet nye regler siden den sidste brochure vi fik. Jesper kontaktes vedr. dette.

Evt. skal vi have en konsulent med på næste afdelingsmøde/eller temaaften til at fortælle om affaldssorteringen.

4. Oprydning i kældre

Anny og Jesper går en tur gennem alle kældre for at se om der er hensat ting i kældergangene.

5. Eventuelt

Plantekummer:

Der skal indkøbes træer og blomster til plantekummerne. Der indkøbes helårsplanter og planter til fyld. Ulla og Jesper indkøber planterne.

Regnskabsperiode:

Organisationsbestyrelsen vil gerne have regnskabsperioden flyttet. Hvis regnskabsperioden flyttes skal der fremover afholdes afdelingsmøder i efteråret. Dette indebærer at de bestyrelsesmedlemmer der er valgt for 2 år skal have perioden forlænget med 6 måneder.

Birger undersøger hvordan/om dette kan gøres.

Klistermærker vedr. Kontaktoplysninger for Lejerbos lejligheder

Jesper har sat klistermærke med telefonnumre på håndværkere m.v. op på indvendig side af en køkkenlåge i alle lejligheder.

Bestyrelsen ønsker at vide hvem der har bestemt at de skal sættes op i køkkenskabene og hvorfor man ikke selv kan bestemme hvor dette klistermærke skal sidde.

Info vedr. håndværkerbesøg i afdelingen

Der skal info op i alle opgange (på ruden i hoveddøren) vedr. besøg af håndværkere i afdelingen. Der blev ikke informeret inden Bredbånd Nord påbegyndte deres arbejde med at lægge fiber ned.

Anny kontakter Jesper vedr. dette.

Næste møde

Da vi har spørgsmål vedr. økonomi i forbindelse med garderobeskab, køkkener mv. vil vi gerne have Peter Olsen med på næste møde. Anny kontakter ham for at få en mødedato sidst i oktober.

Anny orienterer om dato og tidspunkt så snart hun har aftalen på plads med Peter.

Mødet slut kl. 19.45.